
Saksframlegg om o‐hytta: 
 
O‐hytta 
Høsten 2015 nedsatte styret en komité som fikk i oppdrag å lage et forprosjekt om o‐hytta. 
Mandatet var å utrede mulighetene for oppgradering av eksisterende o‐hytte, evt. bygging 
av ny hytte. Denne komitéen har nå levert en rappprt til styret. Rapporten inneholder en 
beskrivelse av dagens o‐hytte, klubbens behov, fire alternative løsningsforslag, 
finansieringsmuligheter, kostnadsoverslag for alle fire alternativ og anbefaling.To av 
alternativene innebærer oppgradering, mens to andre alternativer innebærer bygging av ny 
hytte. Komitéen anbefaler klubben å utrede videre alternativ fire: bygge ny o‐hytte på 150 
m2, med en kostnadsramme på inntil 4 mill. kr.  Mer informasjon om dette alternativet og 
andre alternativer vil bli gitt på medlemsmøtet onsdag 24. februar kl. 18.00 i Deep Ocean 
Arena. 
 
Ei ny o‐hytte vil gi klubben, ei funksjonell hytte, viktig møteplass for alle generasjoner,  en 
god arena og samlingsplass knyttet til alle sportslige aktiviteter og vil fortsatt spille en viktig 
rolle i byens friluftsliv, med vaffelsalg og turorienteringstilbud i umiddelbar nærhet. Styret 
slutter seg til komitéens anbefaling om å fortsette å utrede alternativ fire, og arbeide videre 
for å oppføre ei ny hytte. 
 
Styrets forslag til vedtak: 
Prosjektgruppa arbeider videre med anbefalt forslag, med en kostnadsramme på inntil 4. 
mill., fram mot endelig vedtak om bygging eller ikke, på ekstraordinært årsmøte.  
Prosjektgruppa kan arbeide videre med en finansieringsplan der HIL Orientering vil stille til 
disposisjon inntil 1 mill. kr. av egne midler til fullfinansiering av et evt. vedtatt byggeprosjekt. 
Styret kan framforhandle ny eierform, med HIL Orientering som eier av o‐hytta, med 
forbehold om vedtak på et ekstraordinært årsmøte. 
Styret og prosjektgruppa kan framforhandle ekstern finansiering og sponsorer, med 
forbehold om vedtak på ekstraordinært årsmøte. 
 
 
 
 


